
 

 

Referat ordinær generalforsamling 
Tirsdag den 20. februar 2024 KL. 19.00 I ODSHERREDS RIDEKLUB, Rytterstuen 

 
 

Dagsorden ifølge lovene:  
 

1. Valg af dirigent.  
a. Bestyrelsen peger på Helle Madsen og hun blev valgt af generalforsamlingen og 

konstateret af generalforsamling var lovligt indkald  
 

2. Valg af stemmetællere.  
a. Bonnie Winther og Lone Petersen stillede op og blev valgt til stemmetællere. 
Der er 55 stemmeberettiget ud af den 83 fremmødte   

 
3. a) Bestyrelsen aflægger beretning.  Se vedhæftet 
    b) Udvalgene aflægger beretning. Se vedhæftet 

• Dressur: Pararyttere meget glade for de klasser bliver udbudt. Blevet spurgt om 
landsstævne, som der arbejdes videre med. Et godt år med en del deltagere i dressuren. 
Glæder sig til et nyt godt år.  

• Kiosk: Godt år, besparelser ved indkøb, deltaget ved forskellige arrangementer hvis der er 
blevet spurgt.  

• Køreudvalget: afholdt 3 stævner, god tilslutning til de sociale arrangementer der er 
arrangeret. Pinsetur er lavet og alle er velkommende. God tilslutning til Høper, Rikke er ny 
underviser, og gerne om onsdagen.  

• Miniudvalg: arrangement junior 20 børn, ny underviser Amalie, fastelavn afholdt, tur til 
travbanen – ponylejr er afholdt, tur til x-jump, jagt afholdt – opvisningskvadrille på tuse 
næs.  

• Ridehusudvalg: Vandingsanlæg opsat med ny styring til ridehuset, med dertil 
blødgøringsanlæg. Lys i ridehuset. Generelt sørgelig forfatning – porte og lysplader. Gavlen 
er gammel, skal kigges på. Rust på enkelte spær, containere trænger til ny maling. Alle skal 
være med til at holde ridehuset. Affald er ikke tilhørende i ridehuset, kør på genbrugen, 
medmindre det er aftalt med udvalg om det skal bruges.  

• Voksenridelejr: Hyggelig ridelejr, med sjove aktiviteter. Flere kom til spisning lørdag, 
gentages i 2024 i uge 33 (16-18/8) 

• Sponsorudvalg: Dårlig fungerende, gerne flere med ind. Står for faste sponsorere. 

• Springudvalg: 2 medlemmer tilbage, enkelte møder afholdt, græsbanen er gødet, 
malerdage er i påsken, der blev malet en del. Nyt hegn er opsat og rykket tættest mod 
dressurbanerne. Enkelte stævner holdt, D4/maj og klubmesterskab. Mødtes i foråret og 
slog græs og igen i efteråret og tog spring ind. 

• Bredeudvalg: Intro distance i maj, stor succes, mange udefra. Hold cup stævne. 

• Børnedyrskue udvalg: godt 30 børn/udstillere. Samarbejde med miniryttere, diverse 
forretninger præmier. Børn i bevægelse og miniryttere lavede opvisning. Jæger opvisning 
med hund, og politikere var forbi.  

• Islænder: 17 januar medlemsmøde, hvad vil vi i Sól. Marts træningsstævne, maj 
ranglistetsævne. April arbejdsdag på oavlbanen. Sep. Klubmesterskab. Okt. Stævne 
indendørs. Dec nytårs stævne. Kiosken er et godt sammentømmeret fast team.  

• Byggeudvalg: Sommerfest, brugt rideudstyr, galop banko, pølsevogns vagter (gerne flere 
der melder sig) Løbende ansøgninger. Sponsor- 15/6 – 2024 sommerfest med live musik. 
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4a) Det reviderede regnskab for 2023 forelægges til godkendelse  
b. Stig og Marie fremlægger regnskab, og dette er godkendt uden bemærkninger. 

 
    b) Budgettet for 2024 forelægges til godkendelse 

Stig fremlægger budget.  
Spørgsmål: Allan, om der er budgetteret med lys i ridehal.  
Svar: Dette er indkøbt i 2023 og er med i regnskabet 2023.  
Pia: spørger om der er tiltænkt flis på grusspringbanen, og s 
Stig:  det er med i budgettet 2024. 
Herefter blev budgettet for 2024 godkendt uden yderligere bemærkninger. 

  
 
5. Fastsættelse af kontingent for 2025.  

Bestyrelsen har følgende forslag:  
Seniorkontingent 1.000,00 – uændret 
Junior kontingent 750,00 - uændret 
Passiv 475,00 - uændret 
Sòl 40,00 - uændret  

• Uændret og godkendt. 
 
6. Behandling af indkomne forslag: 
     Ingen indkommende forslag   
 
7. Valg af bestyrelsesmedlemmer. 
     På valg er:  Lone Nielsen – modtager genvalg – genvalgt  

Jane Lundstrøm (udtrådt af bestyrelsen)  
Tina Kaspersen – modtager genvalg   
Marianne Høgh -  (udtrådt i utide af bestyrelsen)  
 

Følgende blev valgt til bestyrelsen:  
Lone Nielsen – genvalgt  
Tina Kaspersen – genvalgt  
Stig Nørgaard – valgt  
Vibeke Lassen -  valgt for et år  

 
 
8. Valg af suppleant til bestyrelsen. 
     Der skal vælges 1 suppleant til bestyrelsen  
     På valg:  Marc Kaspersen – modtager ikke genvalg  
 
Da Stig Nørgaard er suppleant og er valgt til bestyrelsen skal der vælges to suppleant  
 
Følgende blev valgt som suppleanter:  
Danny Brøndby med 44 stemmer og er 1. Suppleant  
Cecilie Lindegård med 30 stemmer og er 2. Suppleant   
 
9. Valg af 1 revisor og 1 revisorsuppleant  
    På valg som revisor er:  Berit Jensen – blev genvalgt  
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   På valg som revisorsuppleant:   Bjørn Monberg – modtager genvalg – blev genvalgt 
 
10. Valg til udvalg  

• Se opdateret udvalgsliste på hjemmesiden. 
  
 
11. Eventuelt  

• Lise Rohne fremlægge Odsherreds Rideklubs hørningsvar om ”Urørt skov”. Udfordringer 
med handicap- oplæg og høringssvar oplæst og sendt på OHR´s vegne. (kan læses på 
hjemmesiden) 

• Signe: Kan man møde hestevogne komme udenfor de tildelte træningstider? 

• Bestyrelsen: ja, det kan man, men de viser hensyn og prøver at undgå primetime. Vi 
opfordres til at tage hensyn til hinanden. -lige hilse og til hinanden trænning.  OHR er i gang 
med en sikkerhedscertificering i samarbejde med DRF.  

• Marianne : opfordre alle til at skrive på Facebook, hvilke tidrum de er der.    

• Mette: den udvendig kiosk renoveres og der skal bruges hænder til at hjælp, skriv gerne til 
Mette Strandgaard.  

• Bestyrelsen Takker: Jane, Marianne og Mark for deres indsats i bestyrelsen. 
 
 
Der bliver takket for god ro og roden, og generalforsamlingen sluttet kl 21.00. 

 
 

Referent:  Marie  
 
Bestyrelsens Underskrift. 
 
 
 Lone Nielsen  Tina Kaspersen  Maria Kristensen    
 
 
Stig Nørgaard Vibeke Lassen 
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